
 

Aan: Het college van B & W 
  De gemeenteraad van Groningen 

  Groningen, 14-09-2023. 

Betre@:  Zienswijze “ Herijking kader co-investeringsfonds”  

Geacht College en geachte leden van de gemeenteraad, 

Graag bieden wij u onze zienswijze aan op de noOOe “Herijking kader co-investeringsfonds 
sportaccommodaOes” en op het raadsvoorstel dat u in dat kader hee@ bereikt. 

De klankbordgroep, bestaande uit afgevaardigden van de Adviesraad voor de Sport, de Sportkoepel 
en beleidsambtenaren sport, hee@ op 28-08-2023 gesproken over een concept dat op dat moment 
voorlag. 

Tot onze tevredenheid is een aantal van de op- en aanmerkingen verwerkt in de noOOe die nu 
voorligt en een aantal op- en aanmerkingen dienen nog worden verwerkt in de nadere regels; het 
proces daarvoor is in gang gezet. Wij gaan er van uit daar te zijner Ojd over met de afdeling beleid in 
gesprek te komen. 

Een belangrijk amendement van de kant van de Sportkoepel om duurzaamheid in de subsidieregels 
op te nemen, is tot onze teleurstelling echter niet overgenomen zoals blijkt uit het onderstaande 
tekstvoorstel dat deel uitmaakt van het raadsvoorstel: 

‘Tevens is uitvoering gegeven aan de mo1e van 21-12-2022 ‘Co-investeringsfonds ook voor 
verduurzaming’. Wij hebben verkend of het fonds ingezet kan worden voor verduurzaming van 
sportaccommoda1es van sportverenigingen en zijn tot de conclusie gekomen dat een 
verduurzamingssubsidie niet aansluit bij de ambi1es en de ac1elijnen in de Sport- en beweegvisie 
2021+. Hoewel het belangrijk is om alle gebouwen in Groningen te verduurzamen, zijn de middelen 
voor ons Sport- en beweegbeleid bedoelt voor het ontwikkelen van spor1ef kapitaal door onze 
inwoners. Het co-investeringsfonds is niet bedoeld voor duurzaamheidsdoeleinden maar specifiek 
voor het leveren van een bijdrage aan een goede spor1nfrastructuur, een plek waar mensen kunnen 
sporten en bewegen wat bijdraagt aan Spor1ef Kapitaal.  

Daarnaast zijn er in het project Gelijk Speelveld vele club- en kleedaccommoda1es in eigendom 
overgedragen aan sportverenigingen en daarom niet meer in beheer en eigendom van de gemeente. 

Er zijn verschillende landelijke en provinciale subsidiemogelijkheden om sportclubs hierbij (financieel) 
te ondersteunen. Zo is er bijvoorbeeld ook het ontzorgingsprogramma Verduurzamen 
Maatschappelijk Vastgoed van de Provincie Groningen. Zij bieden een aanpak om gezamenlijk een 
advies op maat op te stellen voor organisa1es die willen verduurzamen. Ook kan het Huis voor de 
Sport met ‘De energieke club’ hierbij eveneens ondersteunen. Zij hebben veel kennis over de 
duurzaamheidsregelingen waar sportclubs aanspraak op kunnen doen en kunnen tevens de clubs 
helpen hoe ze kunnen verduurzamen. Ten sloTe zijn onze klantregisseurs van Sport050 al1jd bereid 
om mee te denken met de sportclubs welke mogelijke regelingen om te verduurzamen kansrijk zijn’.  

Gezien de inhoud van de moOe van de Raad van 21-12-2022 (MO9), en gezien het feit dat de gehele 
klankbordgroep van mening is dat de verduurzaming van sportaccommodaOes onderdeel moet 
worden van de subsidievoorwaarden voor co-investeringen en gezien de ambiOe van de gemeente 



Groningen om in 2035 energieneutraal te zijn, zijn wij van mening dat verduurzamingsplannen 
onderdeel moet worden van het Co-investeringsfonds. Hiertoe zullen wij dienaangaande aan het 
einde van deze zienswijze een specifiek tekstvoorstel doen. 

Onze argumentaOe voor dit voorstel is de volgende: 

1. Er is slechts één landelijke subsidiemogelijkheid die clubs of organisaOes financieel tegemoet komt, 
en dat is de BOSA-regeling van de landelijke overheid. 

2. De overige in de voorgaande passage in het raadsvoorstel genoemde regelingen zijn slechts 
adviezen die kunnen worden gegeven. Deze dragen echter financieel niet bij aan de door 
verenigingen of organisaOes te verrichten investeringen die tot doel hebben, enerzijds om te 
komen tot kostenbesparingen, anderzijds tegemoet komen aan de ambiOes van de gemeente 
Groningen om in 2035 volledig duurzaam te worden. 

3. Verduurzaming levert een bijdrage aan welzijn en conOnuïteit van verenigingen en daarmee aan de 
sporOnfrastructuur die er de voorwaarde voor is “ Om iedere Groninger gelijke kansen te geven om 
de kracht van sport en bewegen te ervaren….” . 1

Wij verzoeken de Raad dan ook nadrukkelijk om akkoord te gaan met het raadsvoorstel onder 
voorwaarde dat er een vierde subsidie acOviteit wordt toegevoegd onder de volgende omschrijving 
(of met deze strekking): 

d. Investeringen in verduurzaming van sportaccommoda4es ten bedrag van 10% van de ne9o 
investering, na a;rek van de verstrekte BOSA-subsidie, met een maximum per subsidie 
aanvraag van € 45.000,- . 2

Namens de Sportkoepel Groningen, 

Ad Molenaar, secretaris 

 Sportief kapitaal voor iedere Groninger Sport- en beweegvisie 2021+, pag. 81

 Dit is het bedrag dat in de subsidieverordening als maximum bijdrage is opgenomen voor co-2

investeringen


